

Referat af bestyrelsesmøde, afdeling 30, 04.08.2025

Referent: Johanna

Til stede: Christian Kaad, Esther Kock, Johanna Precht, Lars Christian Olesen, Verner Jochimsen, Aase Larsen, Brian List

Dagsorden:

1. Fastlægge dato og sted for årets bestyrelsesspisning
Vi spiser på Fratelli, 20.08.2025, klokken 18:30
2. Storskrald
Sker tit i forbindelse med fraflytning.
3. Diskussion om, hvorvidt vi må videoovervåge vores skraldestationer
Vi vil gerne vide, hvad der sker med videooptagelserne, hvem der må se dem osv.
Verner vil til næste afdelingsmøde spørge, hvorvidt vi overhovedet har gavn af videokameraerne.
4. Studsning af blåregnen i Parken
Bliver sat i gang
5. Verner har slukket for vandet ved grillen, fordi børnene leger så meget med vandet, at det bliver for dyrt.
6. Af- og pålæsningskiltene mangler en undertavle, hvor der står, at dette er tilladt i op til 15 minutter. Kristian skal sørge for det.
7. Afkalkningsanlæg til vores vand ønskes installeret i teknikrummet i blok 1 (eller 2), som vi synes, er en god idé.
8. Riste ved indgangsdørene er delvis rustne og burde fornyes.
Brian vil undersøge, hvad det koster.
9. Legeredskaberne trænger til et gennemsyn. Brian vil undersøge dette.
10. Lars Christian vil deltage hos Sonfors informationsmøde om affaldssortering. Han vil bringe 250 foldere med, som vi kan husstandsomdele.

Vi ses til afdelingsmøde i Multihuset, den 02.09.2025, klokken 19:00
Næste bestyrelsesmøde er 06.10.2025, klokken 19:00